
PROCES  VERBAL 

 

Incheiat astazi  29.04.2015 in sedinta ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia 

nr.130/24.04.2015. 

Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar 

de 12 consilieri din 13 in functie,  absent fiind domnul Marin Stelian. 

Participa de asemenea primarul si secretarul comunei. 

Domnul Anusca Constantin, presedintele de sedinta, da citire  

ordinei de zi  a sedintei. 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de 

Parteneriat pentru realizarea  Strategiei de Dezvoltare  

Locala in perioada 2014-2020; 

2. Proiect de hotarare  privind aprobarea Statutului 

ASOCIATIEI  GRUP DE ACTIUNE LOCALA “TINUTUL 

ZIMBRILOR”, a cuantumului cotizatiei, contributiei pentru  

analiza teritoriului  si contributiei pentru Capitalul  social; 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii suprafetelor 

de pajisti  din domeniul privat al comunei Cracaoani; 

4. Proiect de hotarare pentru alegerea unui nou presedinte de 

sedinta  pentru o perioada de 3 luni; 

5. Intrebari - interpelari 

Supusa la vot de catre presedintele de sedinta, ordinea de zi este 

aprobata  cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. De asemenea se 

supune la vot si procesul verbal din sedinta anterioara, aprobandu-se  cu 

unanimitate. 

Se trece  in continuare la ordinea de zi. Secretarul comunei ia 

cuvantul, mentionand  ca toate proiectele  de hotarari inscrise pe ordinea 

de zi au primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate. 

Presedintele de sedinta da cuvantul in continuare tot secretarului comunei 

care prezinta  expunerea de motive nr. 1513/2015 si raportul de 

specialitate nr. 1514/2015 cu privire la proiectul de hotarare  privind 

aprobarea Acordului de parteneriat  pentru realizarea Strategiei de 

dezvoltare Locala in perioada 2014 - 2020 precum si proiectul de hotarare 

propriu-zis. Presedintele de sedinta intreaba daca sunt comentarii sau 

discutii pe marginea acestui proiect de hotarare.  

Nefiind intrebari, presedintele de sedinta  supune la vot acest 

proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. 

Se trece la urmatorul proiect de hotarare inscris pe ordinea de zi: 

Proiect de hotarare  privind aprobarea Statutului ASOCIATIEI  GRUP 

DE ACTIUNE LOCALA “TINUTUL ZIMBRILOR”, a cuantumului 

cotizatiei, contributiei pentru  analiza teritoriului  si contributiei pentru 

Capitalul  social. Presedintele de sedinta da cuvantul domnului secretar  



care prezinta expunerea de motive nr 1561/2015  si raportul  de 

specialitate  nr 1562/2015  cu privire la acest proiect. Presedintele de 

sedinta intreaba daca sunt comentarii sau discutii pe marginea acestui 

proiect de hotarare. Ia cuvantul domnul Mazareanu Ioan intreband care 

sunt avantajele acestui parteneriat. Domnul secretar ii raspunde ca  

avantajele  constau  in alocarea unor fonduri pentru grupurile de actiune 

locale , domnul Dogariu Constantin dand exemple de astfel de grupuri, 

mentionand de asemenea ca suntem la primul proiect de acest gen in 

perioada 2014 – 2020. 

Nemafiind alte discutii, presedintele de sedinta  supune la vot acest 

proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitatea de voturi a celor prezenti. 

Se trece la urmatorul proiect de hotarare inscris pe ordinea de zi: 

Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii suprafetelor de pajisti  

din domeniul privat al comunei Cracaoani. Presedintele de sedinta da 

cuvantul secretarului comunei care  prezinta expunerea de motive nr 

1511/2015 si raportul compartimentului de specialitate nr 1512/2015 

privitoare la acest proiect. 

Ia cuvantul domnul Bobric Constantin, crescator de animale , care 

doreste explicatii cu privire la asociatiile  crescatorilor de animale  si la 

primirea subventiilor de catre acestia . Domnul Dogariu  Constantin este 

de parere ca una din probleme este neinformarea cetateanului  si absenta 

unei legislatii stabile in acest sens. 

Presedintele de sedinta da cuvantul domnului viceprimar care 

mentioneaza ca a solicitat  Institutiei Prefectului judetului Neamt, 

informatii cu privire la modul de stabilire a pretului de pornire al 

licitatiei, aceasta din urma recomandandu-i consultarea unui expert 

autorizat, in scopul evaluarii suprafetelor de pasune si stabilirii unui pret, 

in conditiile legale. Deasemenea, in urma consultarii Directiei agricole de 

catre viceprimarul comunei, acesta mentioneaza ca exista 10 tone masa 

verde la ha, afirmatie cu care domnul Dogariu Constantin nu este de 

acord. Dumnealui este de parere ca in anii precedenti raportarea facuta de 

de catre primarie  in ce priveste cantitatea de masa verde, a fost una  

eronata, nefiind intocmita de catre persoane autorizate/specialisti. Potrivit 

parerii personale a dansului, facand comparatie cu celelalte localitati, 

masa verde ar fi de 7 tone la ha. In urma discutiilor in contradictoriu intre 

consilierii aflati la sedinta in ce priveste cantitatea de masa verde la ha, 

domnul presedinte sustine faptul ca nu se pot schimba datele oficiale 

trimise de expertul evaluator, prin Raportul de evaluare,  prin urmare 

cantitatea de masa verde va fi de 10 tone la ha. 

 Domnul Dogariu Constantin continua intreband de ce s-a propus 

inchirierea suprafetelor de pajisti pe o durata de 7 ani, intrucat legea 

permite o durata cuprinsa intre 7 si 10 ani. Domnul presedinte de sedinta 

intervine spunand ca aceasta este propunerea facuta prin proiectul de 



hotarare trebuie sa fie prezentat caietul de sarcini dupa care se va lamuri 

si acest aspect al duratei inchirierii, si daca exista si alte propuneri vor fi 

discutate si supuse la vot.Domnul Dogariu C-tin proprune ca perioada de 

inchiriere sa fie de 10 ani. 

Domnul viceprimar da citire Tabelului cu suprafetele ce urmeaza a 

fi inchiriate, Studiului de oportunitate,  Caietului de sarcini si 

Documentatiei de atribuire, toate constituind anexe la proiectul de 

hotarare privind inchirierea pajistilor. 

Se supune la vot mai intai propunerea pentru perioada de inchiriere  

de 10 ani formulata de d-l consilier Dogariu: au existat 12 voturi 

“pentru”, 0 voturi “impotriva” si 0-“abtineri”. Avand in vedere acest 

rezultat, in mod logic nu se mai supune la vot propunerea de inchiriere 

pentru perioada de 7 ani.  

Se supune la vot si  pretul de pornire al licitatie publice, stabilit 

prin Raportul de evaluare intocmit de expert autorizat ANEVAR la  150 

lei/ha/an. Se aproba cu un numar de 10 voturi “pentru”, 1 vot “impotriva” 
–dl. Consilier  Dogariu Constantin si un vot “abtinere” – d-l consilier 

Stacescu Constantin. Nemaifiind  alte  discutii asupra celorlalte prevederi 

ale proiectului de hotare presedintele de sedinta supune la vot proiectul de 

hotarere in ansamblu. Se aproba cu 10 voturi pentru din randul celor 12 

consilieri prezenti, 1 vot “impotriva” –dl. consilier  Dogariu Constantin si 

un vot -“abtinere” – d-l consilier Stacescu Constantin. 

Se trece trece la urmatorul proiect de hotarare inscris pe ordinea de 

zi: Proiect de hotarare pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta  

pentru o perioada de 3 luni. Presedintele de sedinta da cuvantul domnului 

secretar  care prezinta expunerea de motive nr 1559/2015  si raportul  de 

specialitate  nr 1560/2015. 

Este propusa doamna Homorozan Elena; presedintele de sedinta  

supune la vot acest proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitatea de 

voturi a celor prezenti. 

Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi : intrebari, interpelari. 

Domnul Stacescu  Constantin solicita gasirea unei cai legale de  

modificare a  bugetului pentru salariile cadrelor didactie de la scoala din 

comuna deoarece mai este nevoie de suma de 8860 lei pentru acoperirea 

acestora. Domnul secretar recomanda solicitarea unui punct de vedere, 

institutiilor autorizate in acest sens.In urmatoarea sedinta va fi rediscutata 

aceasta problema. 

Nemafiind alte discutii, d-nul presedinte multumeste pentru 

prezenta d-lor consilieri  si declara inchise lucrarile sedintei. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

   PRESEDINTE DE SEDINTA                                 SECRETAR 

        ANUSCA CONSANTIN                                 URSACHE FLORIN 



 

 


